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Van  : Wethouder J.I.M. Duindam 

Portefeuille(s) : Vergunningverlening en handhaving 

Datum  : 13-12-2017 

Contactpersoon : C. de Heer 

Tel.nr. : 06-22664707 

E-mailadres : heer.c@woerden.nl 

 
Onderwerp: Beantwoording rondvragen over brief van De Woningraat over de Schuylenburcht van    
                         14 november 2017. 
 
Deze rondvragen zijn gesteld door de fractie van CDA tijdens de vergadering van de Gemeenteraad  
van 14 december 2017. Afgesproken is deze vragen schriftelijk voorafgaand aan de vergadering te 
beantwoorden. 

 heer.c@woerden.nl 

Beantwoording van de vragen: 

Inleiding 
Bij de ingekomen stukken zit een brief (nr 29) van De Woningraat m.b.t. de Schuylenburcht. In de brief 
staat dat niet voldaan wordt aan het Bouwbesluit 2012 en dat er bouwkundige aanpassingen gedaan 
moeten worden om aan de regelgeving te gaan voldoen zoals brandscheidingen tussen het Basishuis en 
de rest van het gebouw. De volgende 4 vragen hierover: 
 
Vraag 1:  Wat heeft het college met deze informatie in de brief gedaan sinds deze brief ontvangen is; 
 
Antwoord:  
Het onderwerp brandveiligheid speelt al een tijd bij de Schuylenburcht. Op papier is de certificering niet op 
orde waardoor de brandveiligheid – wederom op papier - niet kan worden gegarandeerd. De gemeente is 
een handhavingstraject gestart. Dat traject is als uitkomst van een spoedoverleg net voor de zomervakantie 
2017 stilgelegd.. Dit overleg is gehouden omdat wij wilde voorkomen dat de diverse huurders en gebruikers 
en de eigenaar, naar elkaar zouden gaan wijzen wie verantwoordelijk is. In het spoedoverleg zijn 
maatregelen afgesproken die de eigenaar – De Woningraat – op zou pakken. In de laatste week van 
oktober bleek dat de maatregelen fors meer gaan kosten dan iemand had verwacht. Daarover en over de 
toekomst van het gebouw, wordt op 19 december 2017 door ons een gesprek gevoerd met de VRU, De 
Woningraat en met Abrona: één van de huurders. 
De brandveiligheid lijkt in praktijk niet in het geding, maar om de certificering rond te krijgen moeten er dure 
maatregelen getroffen worden. Van een acuut gevaar lijkt echter geen sprake. 
 
Vraag 2: Was het college al eerder op de hoogte dat niet voldaan werd aan het Bouwbesluit 2012 m.b.t. de 
brandveiligheid van het gebouw; Zo nee, hoe kan dat. 
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Antwoord: 

 Vanwege de aanpassingen in het Bouwbesluit 2012 bestaande bouw heeft er, na de invoering van 
het bouwbesluit in 2012, regelmatig overleg plaatsgevonden tussen gemeente, VRU, WelThuis 
(zorgverlener en hoofdhuurder), Abrona en de eigenaar De Woningraat, over de BMI 
(brandmeldinstallatie), PZI (ontruimingsinstallatie) en doormelding naar de brandweer. Door de 
aanscherping van het Bouwbesluit moesten diverse onderdelen van de brandveiligheidsinstallatie 
worden aangepast en uitgebreid. De eigenaar heeft de noodzakelijke aanpassingen laten 
uitvoeren. De investeringen bedroegen ongeveer € 50.000. De installatie is vervolgens 
gecertificeerd en de VRU heeft de certificering geaccordeerd. In de genoemde periode waren alle 
partijen in de overtuiging dat de Schuylenburcht voldeed aan het bouwbesluit.   

 
Vraag 3: In de brief is sprake van (tijdelijke) herhuisvesting van huurders en instellingen. Betreft dit alle 
huurders en instellingen die momenteel nog in het gebouw gehuisvest zijn en op welke wijze is de 
gemeente betrokken bij deze herhuisvesting ? 
 

Antwoord: 

 Van de vijftien inleunwoningen in de Schuylenburcht staat één woning leeg. In negen woningen 
wonen bewoners van Abrona. Van de vijf overige bewoners zijn en /worden de woonwensen door 
middel van een gesprek door De Woningraat geïnventariseerd. De inzet is om de bewoners binnen 
een periode van zes maanden te herhuisvesten. De verwachting is dat dit eerder lukt. Voor de 
herhuisvesting van de acht bewoners van het Basishuis van Abrona en de negen bewoners van 
Abrona die in een inleunwoning wonen, is op korte termijn tijdelijke huisvesting mogelijk buiten 
Oudewater. De mogelijke tijdelijke huisvesting wordt momenteel beoordeeld door Abrona. Binnen 
één tot twee weken wordt duidelijk of deze voldoet. De verwachting is wel dat de tijdelijke 
huisvesting aansluit bij de wensen en eisen van Abrona. Van de overige vijf bewoners in de 
inleunwoningen hebben drie huurders een eigen huurovereenkomst voor onbepaalde tijd. Voor hen 
bemiddelt De Woningraat voor andere woonruimte of biedt hun een van haar eigen woningen aan. 
Twee bewoners hebben op basis van de Leegstandswet een tijdelijke overeenkomst. Zij moeten 
zelf voor vervangende woonruimte zorgen. De Woningraat gaat met het Hospice in overleg om de 
mogelijkheden van tijdelijke huisvesting te bespreken. 

 
Vraag 4: In de brief staat dat op zeer korte termijn met Abrona wordt overlegd welke acties genomen 
moeten worden om de veiligheid te waarborgen. Betekent dat de veiligheid momenteel niet gewaarborgd is 
?? en zo ja wat heeft het college met dit gegeven gedaan ? 
 
Antwoord: 

 Er is geen sprake van een onveilige situatie. De BMI en PZI installaties functioneren. De 
Woningraat laat deze installaties frequent testen. Wat van belang is dat, gezien het feit dat sprake 
is van een kwetsbare groep bewoners van Abrona, er 24 uur per dag medewerkers van Abrona 
aanwezig zijn om bij eventuele calamiteiten (bijvoorbeeld bij brand) handelend te kunnen optreden. 
Dit is het geval. Het in de brief van De Woningraat aangekondigde overleg is bedoeld dit nogmaals 
vast te stellen en te borgen. Ook zal gesproken worden over het aanpassen van brandwerende 
scheidingen tussen Abrona en de rest van het gebouw. Een en ander wel in het licht gezien van 
mogelijk snelle herhuisvesting binnen één tot twee maanden. 

 
Vraag 5: In de laatste alinea staat dat De Woningraat start met voorbereidingen van de planontwikkeling 
van de nieuwbouw locatie Schuylenburcht waar o.a. de gemeente bij betrokken wordt.  
Wat is daarvan de stand van zaken ? 
 
Antwoord: 
De Woningraat start in januari met de voorbereidingen van de planontwikkeling. De planning volgens De 
Woningraat is het nieuwe complex in 2020/2021 op te leveren. De gemeente heeft gevraagd aan De 
Woningraat of dit al in 2020 kan. 
 
drs. J.I.M. Duindam, 
wethouder 
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